
پرسپولیس7

 

 
امیدواری خلیلی به 

فصل جدید
تســت های  برگــزاری  بــه  توجــه  بــا 
تیم های رده سنی پایه باشگاه پرسپولیس 
تســت های  مشــخص،  زمان هــای  در 
تیم هــای  و  یافــت  پایــان  پایــه  تیم هــای 
امیــد  و  جوانــان  نوجوانــان،  نونهــالان، 
طبــق  تــا  می شــوند  آمــاده  پرســپولیس 
برنامه هــای ارائه شــده از ســوی کادر فنی 
این تیم ها، فــاز جدید اجــرای برنامه های 

آماده سازی خود را به اجرا در بیاورند.
این  اعــام  ضمن  خلیلــی  محســن 
تیم های  رشــد  به  رو  »روند  گفــت:  مطلب 
برنامه های  و  اســتانداردها  بــا  مطابق  پایه 
مدون در مســیر خوبــی قرار دارد و ســعی 
داریــم ایــن مســیر را بــه شــکل جدی تری 
دنبال کنیم تا خروجی قابل قبولی داشته 
باشیم. تیم های رده سنی پایه پرسپولیس 
امســال ســال متفاوتی را تجربــه خواهند 
کــرد چــرا کــه کیفیــت جــذب و انســجام 
تیم های مــا در همه رده های ســنی گویای 
واقعیت اســت کــه با قدرت بیشــتری  این 
در مســابقات لیــگ تهــران شــرکت کنیم 
را  مســتعدی  اســتعدادهای  بتوانیــم  تــا 
بــه رده هــای مختلــف و تیــم بزرگســالان 
معرفــی کنیــم.« خلیلــی در پایــان ابــراز 
امیــدواری کــرد کــه بــا هماهنگــی کامــل 
باشــگاه و در اختیار داشــتن امکانات لازم 
بتوانیــم حرف هــای زیــادی بــرای گفتــن 
آن  از  پــس  ســال های  در  و  باشــیم  داشــته 
بــا بهره گیــری از تجــارب خــوب کادر فنی 
جایگاه  بــه  مختلــف  ســنی  رده  تیم هــای 
در  پرســپولیس  تیم های  و  باشــگاه  اصلی 

مسابقات پیش رو برسیم.

توضیح در مورد پست 
جدید پنجعلی

درویــش در مــورد انتخــاب محمد 
مــدارس  مســئول  عنــوان  بــه  پنجعلــی 
حضور  بــه  توجه  بــا  پرســپولیس  فوتبال 
مدیــران  به عنــوان  خلیلــی  محســن 
آکادمــی پرســپولیس توضیــح داد: »مــا 
ما  کنیم.  انتخــاب  را  نفــر  یــک  مجبوریم 
از پنجعلــی خواهــش کردیــم بــه دلیــل 
مــدارس  و  آکادمــی  دارد  کــه  ســابقه ای 
فوتبال را به ایشان بسپاریم و تیم های پایه 
را به محســن خلیلی دادیم. ما در سراسر 
کشــور مدارس فوتبال به نام پرسپولیس 
داریم. هیچ کس تــا الان نظارتی روی این 
جهت  به  گفتیم  ما  اســت.  نداشته  تیم ها 
اینکه پــدر و مادرهــا به برند پرســپولیس 
اعتمــاد کردنــد روی آنها نظارتی باشــد. 
کسی بهتر از یک پیشکسوت نیست و قرار 
تمرکزشان  و  شود  تشکیل  کارگروهی  شد 
روی مدارس فوتبال کشــور باشــد. احیاناً 
اســتعدادهایی هم اگر دیدند به تیم های 

پایه معرفی کنند.«

پایه ها

گفت و گو

اصلــی  اهــداف  جــزو  کــه  بازیکنــی  دو 
انتقــالات  و  نقــل  فصــل  در  پرســپولیس 
تابســتانی بودنــد و بعــد از مذاکــرات اولیــه 
به این باشــگاه نزدیــک به نظر می رســیدند 
محمــد  پیوســتند.  دیگــر  باشــگاه های  بــه 
خدابنده لو هافبک میانــی ذوب آهن بعد از 
ســر  و صدای زیادی به گل گهر سیرجان رفت 
و سجاد شــهباززاده به استقال پیوست. این 
اتفاق در حالی رخ داد که هر دو نفر در آستانه 
عقد قرارداد با پرســپولیس بودنــد اما ظاهراً 
پیشــنهاد چرب و نرم تــر دیگر تیم هــا آنها را 
ســیرجانی  متمول  تیم  و  رقیب  اردوی  راهی 

کرد.
به  پرســپولیس  هواداران  واکنــش  البته 
هایجــک گل گهر و اســتقال از پرســپولیس 
فضــای  در  هــواداران  بیشــتر  بــود.  جالــب 
مجازی نوشــتند از این مســأله اصاً ناراحت 
نیســتند و اتفاقاً همان بهتر کــه این بازیکنان 

پرسپولیســی نشــدند چــرا کــه اگــر بازیکنی 
باشد  داشته  تردید  شــدن  پرسپولیســی  برای 
از ابتدا به کار پرســپولیس نمی آید. هواداران 
می گویند بازیکن جوان و نه چندان شناخته 
شــهبازازده  یــا  خدابنده لــو  مثــل  شــده ای 
بــرای  کــه  نیســتند  موقعیتــی  در  ســاله   35
پرســپولیس طاقچــه بــالا بگذارنــد و نهایی 
نشــدن قراردادشــان بــا پرســپولیس نشــانه 
خوبی اســت. آنها مــورد امین قاســمی نژاد 
را مثــال می زنند که فصل قبــل بعد از توافق 
اولیــه با پرســپولیس به اســتقال پیوســت و 
فرجــام تلخــی در این باشــگاه پیدا کــرد و در 
نهایــت نیم فصــل از جمع آبی ها جدا شــد. 
چنیــن  احتمــالًا  معتقدنــد  پرسپولیســی ها 
سرنوشتی در انتظار شهباززاده و خدابنده لو 
خواهد بود و بهتر اســت باشــگاه و کادر فنی 
بدون اینکه نگران از دست دادن این مهره ها 

باشند سراغ گزینه های دیگر بروند.

با جذب مدافع راست، هافبک میانی، 
بازیکنانــی  قــرارداد  تمدیــد  و  دروازه بــان 
مثــل مهــدی ترابــی و میــاد ســرلک حالا 
پرســپولیس یک مهاجم نوک ششــدانگ، 
یــک مدافع چــپ احتمالی و یــک هافبک 
میانی می خواهد تا پرونــده نقل و انتقالات 

تابستانی باشگاه بسته شود.
باشــگاه  مدیرعامــل  دیــروز 
تــا  تاکنــون60  کــرد  اعــام  پرســپولیس 
70 درصــد از لیســت درخواســتی یحیــی 
گل محمــدی برای نقــل و انتقالات جذب 
داشــته  قبولــی  قابــل  پیشــرفت  و  شــده 
مهاجم  یک  نام  درویش  اعام  با  و  اســت 
در لیســت یحیــی گل محمــدی هســت و 

باشگاه برای جذب او تاش می کند.
شــدن  منتفی  از  بعــد  گفتــه  درویــش 
قرارداد با شــهباززاده باشــگاه چنــد گزینه 
خط حمله را پیگیری می کند. باشگاه یکی 
دو گزینــه خارجی و یکــی دو گزینــه ایرانی 
دارد و مذاکــرات بــا آنهــا پیش مــی رود. با 

اعــام درویــش نــام دیاباته در این لیســت 
برزیلــی  گزینــه  کاســیانو  نــام  امــا  نیســت 
همچنــان روی میــز اســت و انتقالش قابل 

مذاکره به نظر می رسد.
پرســپولیس همچنــان دنبــال دو ســه 
بازیکــن جــوان هم هســت کــه احتمــالًا در 
پســت های مهاجــم نوک و هافبــک میانی 

باشند.
دو  جذب  با  پرســپولیس  نیســت  بعید 
بازیکــن دیگــر )هافبــک میانــی و مهاجم 
نــوک( کار نقــل و انتقالاتــی اش را بــه پایان 
برســاند، هــر چنــد شــاید یکــی دو بازیکــن 
جوان از فهرســت امیــد، جوانان یــا زیر 23 

سال هم به این جمع اضافه شوند.
نکته جــاب اینکــه با وجــود ولخرجی 
امســال پرســپولیس در نقل و انتقالات، این 
باشــگاه قادر به رقابت بــا تیم های صنعتی 
نیست و بعضی از این باشگاه ها به بازیکنان 
ســرخ ها  رقم  برابر  دو  پرســپولیس  مدنظــر 

پیشنهاد داده اند.

فیلم هایی  بین  از  گل محمدی  یحیی 
کــه در اختیــار او قــرار گرفتــه دو مهاجــم 
بــرای  را  اروپایــی  بازیکــن  دو  و  برزیلــی 
مدیرعامل  بــه  پرســپولیس  بــه  پیوســتن 
باشــگاه معرفــی کــرده تــا مذاکــره بــرای 
جــذب آنهــا آغــاز شــود. درویــش هــم با 
را  جلساتی  بازیکنان  این  مدیر برنامه های 
برگزار کرده است اما نوسانات ارزی باعث 
شــده تــا مدیرعامــل پرســپولیس دنبــال 

کاهش رقم مد نظر این بازیکنان باشد.
گفته می شــود پرســپولیس دنبال دو 
مهاجــم خارجــی اســت و در صورتــی که 
با گزینــه برزیلی و گزینــه اروپایی به توافق 
برســد دیگر سراغ نفر ســوم نخواهد رفت 
امــا بــرای اینکــه زمــان را از دســت ندهــد 
مذاکــره بــا ایــن گزینه هــا را مــوازی دنبال 

می کند.
از سوی دیگر یکی از مسئولان باشگاه 

پرسپولیس دیروز اعام کرد این باشگاه با 
کمک مجاری قانونی در کشــور به صورت 
مستقیم با باشــگاه پرتغالی و این مهاجم 
ارتبــاط گرفتــه و اگر مشــکل خاصی پیش 
نیاید کاسیانو بزودی برای مذاکرات نهایی 

راهی ایران می شود.

پرســپولیس  باشــگاه  مدیرعامــل 
بازیکنانی  باشگاه  این  کرد  اعام  صراحتاً 
را می تواند جــذب کند که آزاد باشــند. به 
امید  قــرارداد  فســخ  مبلغ  درویــش  گفته 
ســپاهان  اینکه  ضمن  بالاســت  نورافکن 
هــم تــا حــالا بــا پرســپولیس مذاکــره ای 
بــرای معاوضــه نداشــته اســت. درویش 

قــرارداد  کــه  بازیکنــی  بــا  مذاکــره  گفتــه 
دلیل  همیــن  بــه  نیســت،  حرفــه ای  دارد 
جســت وجو  را  جوان  بازیکنان  مجبورند 
و بتوانند نقاط ضعــف را برطرف کنند. با 
اعــام درویش بحث نورافکــن از روز اول 
بازیکن  این  گفتند  چون  اســت،  نبوده  باز 

قرارداد دارد.

نقل و انتقالات

واکنش هواداران به هایجک شهباززاده و خدا بنده لو

همان بهتر که پرسپولیسی نشدند!

60 تا 70 درصد لیست یحیی جذب شده

 پرسپولیس فقط یک مهاجم نوک 
و یک هافبک میانی می خواهد؟

کاسیانو برای مذاکرات نهایی می آید؟

جذب نورافکن منتفی است

 قول پروین به باشگاه
قــرار  می شــود  گفتــه  مدت هاســت 
قدیمــی  جام هــای  پرویــن  علــی  اســت 
باشــگاه پرســپولیس را کــه در منزل خود 
دارد به باشــگاه تحویــل دهد تــا در موزه 
باشــگاه نگهداری شــود اما هنــوز چنین 
اتفاقی نیفتــاده. دیروز هــم درویش ابراز 
امیــدواری کــرد ایــن اتفــاق بــا توجــه به 
»باشــگاه  بیفتد:  پرویــن  بــا  دوســتی اش 
جایی را تعبیه می کنــد که جام ها به آنجا 
بیاید و آنجا که درســت شــد، آقای پروین 

گفته است جام ها را بر می گردانم.«
 

 پیگیری سند
 ساختمان باشگاه

پرســپولیس  باشــگاه  مدیرعامــل 
دربــاره مالکیت ســاختمان این باشــگاه 
گفت: »ما پرونده ها را که بررســی کردیم، 
دیدیــم این ســاختمان در ســال ۸۴ برای 
باشگاه خریداری شــده که ۵0 درصد پول 
هــم  درصــد   ۵0 و  اســت  داده  باشــگاه  را 
فدراسیون فوتبال داده، ولی هنوز سند به 
است.  نشده  زده  پرســپولیس  باشگاه  نام 
ما هم به فدراســیون نامه زدیــم که از این 

طریق پیگیری شود.«
 

 30 میلیارد از
 360 میلیارد

باشــگاه  مدیرعامــل  اعــام  بــا 
اجــازه  فقــط  باشــگاه  ایــن  پرســپولیس 
 360 از  تومــان  میلیــارد   30 داشــت 
بــورس  طریــق  از  کــه  تومانــی  میلیــارد 
نصیب باشــگاه شــده بــود را هزینــه کند 
و بــرای مابقــی آن بایــد مجوز بگیــرد. با 
اعــام درویش این پول بیشــتر باید جنبه 
سرمایه گذاری داشته باشد و شاید باشگاه 
از  بتواند یکســری  فقط  30 میلیــارد  آن  با 

بدهی های گذشته را تسویه کند.
 

تست پورعلی  گنجی 
در ایفمارک

یکــی از نگرانی ها در مــورد مرتضی 
پورعلــی گنجی خرید جدید پرســپولیس 
مصدوم  مدتی طولانــی  او  اســت کــه  این 
بــوده و در زمــان شــروع لیگ بعــد از یک 
سال باید در مسابقات رسمی شرکت کند. 
کرد:  اعام  پرســپولیس  مدیرعامل  دیروز 
»ایــن بازیکــن چند ماه اســت کــه تمرین 
می کنــد و ضمن اینکه قبل از شــروع لیگ 
خواهــد  گرفتــه  تســت  ایفمــارک  در  نیــز 
شــد. پورعلــی  گنجــی چنــد ماه اســت در 
چمن تمرین می کند و به مــن گفته اند که 

می تواند دوباره به اوج برگردد.«
 

خبر

تجربــه  از  کوله بــاری  بــا  پنجعلــی  محمــد 
بازوبنــد  بســتن  بــا  ملــی  تیــم  و  پرســپولیس  در 
پرســپولیس و تیم ملی و حضــور در تیم منتخب 
آســیا به عنوان کاپیتــان دقایقــی در روزنامه ایران 

ورزشی حضور داشت و میهمان ما بود.
 

انتقــالات  و  نقــل  در  را  پرســپولیس  شــرایط 
چگونه ارزیابی می کنید؟

  خوشبختانه شــرایط در پرسپولیس خوب 
پیش می رود و با همکاری ای که مدیریت باشــگاه 
بــا کادر فنــی و در رأس آنها با ســرمربی تیــم دارد 
یحیــی در آرامش به کارش ادامــه می دهد و کارها 
را پیش می برد. هر چند که فصل قبل در مقطعی 
ســرمربی پرســپولیس را عصبــی  کــرده بودند. با 
وجود این امســال با شــرایطی که پیــش آمده من 
قهرمانــی  و  پرســپولیس  بــه  خیلــی  هــواداران  و 

خوشبین هستیم.
بــرای  زوج  بهتریــن  دفاعــی  خــط  در 

 پورعلی گنجی کدام بازیکن است؟

   این مســأله به نظر ســرمربی تیم بســتگی 
دارد.

به نظر شما پرســپولیس در خط حمله نیاز به 
مهاجم دارد؟

  بلــه پرســپولیس به مهاجــم نیــاز دارد اما 
حتماً باید نگاه مان بالاتر از لیگ ایران و مهاجمی 
در ســطح آســیا باشــد. در این زمینه هم باشگاه با 
نظر ســرمربی تیــم در حــال رایزنی بــا مهاجمان 
پســت  در  حتماً  ان شــاءالله  و  اســت  یحیی  مدنظر 
مهاجم هم بازیکن خوب جذب تیم خواهد شــد 

تا از این حیث هم مشکلی وجود نداشته باشد.
در مــورد ســیدجلال هم حــرف زیاد اســت. 
اینکه گویا قصد بازی دارد اما یحیی نمی خواهد از 

این بازیکن استفاده کند.
بازیکنــان  بزرگتریــن  از  یکــی  ســیدجال    
تاریــخ فوتبــال ایــران و پرســپولیس اســت. خود 
ســید باید در مورد خودش تصمیم بگیرد و قطعاً 
این  می توانــد در  که  اســت  نفری  خودش بهترین 

مورد تصمیم بگیرد.
نظر شما در این باره چیست؟

 من به نظر ســیدجال احتــرام می گذارم و 
همیشه این بازیکن برای من و هواداران از جایگاه 

خاصــی برخوردار اســت امــا شــاید خداحافظی 
برای سید بهترین تصمیم ممکن باشد.

فکــر نمی کنید بــرای حضور در هیــأت مدیره 
پرســپولیس حضور نفراتی مانند نفــرات فوتبالی 

لازم و ضروری است؟
  در فوتبال همه چیز تعریف شــده اســت و 
به نوعی پایه کار از قبل ریخته شــده است. مشکل 
فوتبال ما هــم در جاهای دیگر اســت، مثاً تیم ها 
تلویزیونــی  پخــش  حــق  و  ندارنــد  درآمدزایــی 
پرداخــت نمی شــود. در واقع نــگاه بــه فوتبال در 
دنیــا بر اســاس یــک صنعــت درآمدزا اســت، در 
حالی که در کشــور ما به هیچ وجه چنین مســائلی 
وجود نــدارد و از این مســأله فوتبال مــا و تیم های 
پرســپولیس  مانند  تیم هایی  خصوصاً  بزرگ مان 
که به دولت وابسته هستند خیلی لطمه می بینند.

در رابطــه با بازی مان مقابل تیم ملی الجزایر 
چه صحبتی دارید؟

  زمانی که تیم فوتسال ما سوم دنیا می شود 
یعنی اینکه ما اســتعداد داریم، به همین دلیل ما 
در فوتبال مان هم می توانیم جزو تیم های خوب 
دنیــا باشــیم. از همین رو مــا باید زیرســاخت های 
فوتبال مــان را درســت کنیــم و برای تیــم ملی که 

تدارکات  داریم  لژیونــر  دوجین  یک 
خوبــی ببینیــم، در حالی کــه ما در 
حــد یــک تیــم محلــی بــرای تیم 

ملی مان تــدارک می بینیــم و بعد 
از کلــی کــش و قــوس می بینیــم کــه باید با 
تیــم دوم الجزایر بــازی کنیم. ایــن در حالی 

اســت که تیم ملی ما برای آمادگی در جام 
با  و  بگیــرد  قرار  فشــار  تحت  بایــد  جهانی 

تیم های بزرگ دنیا بازی کند.
بــرای خود شــما به عنــوان یکــی از 
بهترین مدافعــان فوتبال ایران مهار چه 

بازیکنانی سخت تر بود؟
گمنام  بازیکنــان  مهار  مــن    برای 

ســخت تر بود چون به هر حال مهاجمان 
و  کاری  روش  از  و  می شــناختم  را  بــزرگ 

نوع بازی شــان شــناخت داشــتم بــه همین 
دلیل راحت آنها را مهــار می کردم اما گاهی 

بعضی از مهاجمان که خیلی از آنها شناخت 
می شــد،  ســخت تر  برایم  مهارشــان  نداشــتم 
هــر چند باز هم بــه لحاظ تجربه ای که داشــتم 
به هــر شــکل ممکــن آن مهاجم را هــم مهار 

می کردم.

روز پنجشنبه باشــگاه شــهر خودرو در صفحه رسمی خود اعام 
کرد: »یکی از توافقاتی که بین این باشــگاه و پرســپولیس صورت گرفته 
بود بدین شــکل بود که رضایتنامه سیداحسان حسینی بازیکن قرضی 
پرسپولیس که در شــهر خودرو بازی می کند به این باشگاه سپرده شود 
و در راستای آن مبلغی از این بدهی کســر شود که این اتفاق هم از سوی 
پرسپولیســی ها رخ نــداد و از ســوی آنهــا برای ایــن بازیکن نامه فســخ 
قرارداد ارســال گردید. با توجه بــه این موضــوع و بدقولی های مدیران 
قبلی باشــگاه پرســپولیس باشــگاه شــهر خــودرو دیگر هیــچ توافقی 
را بــا باشــگاه پرســپولیس بــه رســمیت نمی شناســد و پنجره باشــگاه 

پرسپولیس همچنان بسته خواهد ماند.«

در واکنش بــه این بیانیــه رضا درویش بــا اعام اینکه این مســأله 
مربوط به چند ســال قبل اســت و از زمانی که او به باشــگاه پرسپولیس 
آمده 5 میلیارد به باشــگاه مشــهدی پرداخت شــده، گفــت: »من باید 
بگویــم کــه مــا چــه بدعهــدی کردیــم؟! در زمانی که شــماره حســاب 
آنها )باشــگاه شــهر خودرو( بســته بــود، ما بایــد به کجا پــول پرداخت 
می کردیم؟ خیلی نشســت گذاشــتیم تا راهی پیدا کنیم و بــه آنها پول 
بدهیــم. آنهــا قباً گفتنــد که مــا توافقنامــه ای نداریــم، ولــی در بیانیه 
جدیدشــان گفتنــد کــه دیگــر هیــچ توافقنامــه ای نداریــم. متأســفانه 
بعضی هــا چون فرصت صحبت کــم پیدا می کنند این مســائل باعث 
می شــود فرصت صحبــت پیدا کننــد. اگــر مخاطب آنها پرســپولیس 

نبود شــاید اینگونــه برخورد نمی کردنــد. ما هر وقت با مالک باشــگاه 
شــهر خودرو صحبت کردیــم لطف داشــتند. به هر حال شــهر خودرو 
تلویزیونــی  مصاحبــه  از  بعــد  ســاعاتی  دارد.«  حــق  و  اســت  طلبــکار 
درویش، معمایی عضو هیأت مدیره باشــگاه شهر خودرو، مدیرعامل 
پرســپولیس را دروغگــو خطــاب کــرد و گفــت: »حکایــت مدیرعامل 
پرسپولیس، حکایت چوپان دروغگوست و دیگر کسی حرف هایش را 
باور نمی کند!« او همچنین گفت: »درویش مدیر دولتی است که با یک 
کاغذ به این سمت منصوب شده و با کاغذ دیگر از این تیم می رود؛ پس 
بهتر است اعتبار و شــخصیت خود را با این رفتارها کاهش ندهد و عمر 

مدیریتش را کمتر نکند.«

ورزشــی  معــاون  محمــدی  محمــد 
باشــگاه این روزها در کنار مدیریت روزهای 
ایــن  می کنــد.  ســپری  را  کاری  و پــر  ســخت 
تاش حتــی در روزهای تعطیــل هم ادامه 
دارد و مدیریت و معاون ورزشی باشگاه در 
فصل نقل و انتقالات در تاشند تا به هر نحو 
جذب  را  یحیــی  مد نظر  بازیکنــان  ممکــن 
کنند تــا تیم پرســپولیس مثــل ادوار قبلی، 
مدعی اول قهرمانی باشــد. بــا محمدی به 

صحبت پرداختیم که می خوانید:
   

شــهباز زاده با توجه به اینکه با باشگاه 
بــا  داشــت،  صحبت هایــی  پرســپولیس 
باشــگاه اســتقلال بــه توافــق رســید. از این 

مسأله ناراحتی ندارید؟
 مــا بــا بازیکن مذاکــره می کنیــم اما 

تصمیم گیرنده نهایی خود بازیکن است.
بعد از رفتن شــهباز زاده به تیم رقیب 
شــما با مهاجم دیگــری صحبــت کرده اید 
و اصــولًا جــدا از بحــث مهاجــم قصــد به 
هــم  را  دیگــری  بازیکــن  گرفتــن  خدمــت 

دارید؟

  فعــاً مشــغول مذاکره بــرای جذب 
یک مهاجم هســتیم و جدا از این مهاجم، 
و  داخلــی  بازیکــن  دو  بــا  مذاکــره  حــال  در 
خارجی دیگر هم هســتیم که بعد از توافق 

نهایی نام آنها را اعام می کنیم.
بحث اردوی خارجی یا داخلی قبل از 

لیگ مطرح نشده؟
 ســرمربی پرســپولیس بــه مــا اعام 
کرده که تیمش را به شکل کامل 45 روز قبل 
از شروع لیگ بعدی از ما می خواهد. ما هم 
 در این زمینه در تاشــیم تا بازیکنان مد نظر 
کادر فنی را معین و مشــخص سازیم. البته 
در این رابطه منتظر اعام زمان شروع لیگ 
از سوی ســازمان لیگ هم هســتیم تا طبق 
آن برای اردو و ســایر مسائل پیش بینی لازم 

را داشته باشیم.
با این حساب باید امیدوار بود که همه 

خواسته های سرمربی تیم برآورده شود؟
  به هر حــال در مقطع حساســی قرار 
داریم. از همیــن رو حتــی روز جمعه هم از 
طریق ایمیــل یا تلفن بــا گزینه های مد نظر 
خودمان در حــال گفت و گو و رایزنی بودیم 
پرســپولیس  در  را  آنهــا  حضــور  زمینــه  تــا 

فراهم سازیم.
توانســته  گل محمــدی  یحیــی  گویــا 

ســیدجلال حســینی را برای حضور در کادر 
فنی متقاعد سازد؟

 از ابتــدا هــم قــرار بــود گل محمدی 
با کاپیتــان تیم صحبــت کننــد، از همین رو 
جــال  ســید  بــا  کاملــی  صحبت هــای 

داشته اند.
اما گفته می شــود که ســید جلال برای 

حضور در کادر فنی تمایلی ندارد؟
ســید  شــخص  نیســت.  اینطــور  نــه    
موافقت  تیــم  ســرمربی  خواســته  با  جال 
در  مســأله  این  بدهید  اجازه  اما  اســت  کرده 
کنفرانســی که برگزار خواهد شــد به شــکل 
سعی  ما  که  کنفرانســی  شود؛  اعام  رسمی 
حفــظ  و  احتــرام  نهایــت  در  آن  در  داریــم 
جایگاه ســید جال که زحمات زیادی برای 
تیــم پرســپولیس متحمــل شــده موضوع 

جدید را مطرح سازیم.
خارجــی  دســتیار  دو  حضــور  بحــث 

یحیی گل محمدی به کجا انجامید؟
  یکــی از ایــن گزینه ها مربــی تراکتور 
است، به همین دلیل بعد از فسخ قرارداد با 
باشگاه تبریزی ما نســبت به جذب  او اقدام 
خواهیــم کرد و در رابطه با دســتیار دیگر آقا 
یحیی هم در روزهای آتی اقدامات نهایی را 

انجام خواهیم داد.

هواداران بابت از دست رفتن قهرمانی ششم ناراحتند

باوی: یحیی باید مثل برانکو و پروین رکورد بزند

پنجعلی: یحیی برخلاف فصل قبل »آرامش« دارد

سیدجلال خداحافظی کند بهتر است
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کریــم بــاوی؛ شــاید میــان بازیکنــان 
این ســال ها، نتوانیم مهاجمــی پیدا کنیم 
بهتریــن  از  یکــی  بزنــد.   ســر  او  ماننــد  کــه 
ســرزن های فوتبال ایران و پرســپولیس که 
مهارت ویژه ای در گل زدن روی هوا داشت. 
خوش صحبتــی  و  خونگــرم  آدم  بــاوی 
اســت؛ مثل همه خوزســتانی ها شــیرین و 
دوستداشــتنی صحبت می کند. گفت وگو 

با این پیشکسوت پرسپولیس را بخوانید. 
  

جدیــدی  خریدهــای  پرســپولیس 
داشته... چه نظری دارید؟

  اگــر  پورعلی گنجــی در حــد همان 
مدافــع مســتحکم تیــم ملی باشــد، یکی 
از بهتریــن خریدهــای ممکــن اســت و در 
پرســپولیس هم خیال همه را از بابت یک 
می کند.  راحــت  مســتحکم  میانی  مدافع 
شــجاع،  و  کنعانــی زادگان  جدایی  از  بعــد 
جای این دو مدافع در پرسپولیس پر نشده 
اســت. به همین دلیــل امیدواریم امســال 
با خریدهــای یحیی، هــواداران دغدغه ای 
نداشــته باشــند و اســترس و نگرانی هــای 
پرســپولیس  نشــود.  تکــرار  گذشــته  فصل 
در  کــه  دارد  نیــاز  بزرگــی  مهاجمــان  بــه 
میان  در  تیم بیاینــد.  کار  بتوانند بــه  گلزنی 
کی روش  اســتنلی  قبل،  فصــل  مهاجمان 
خارجــی  مهاجــم  یــک  یــا  شــهباززاده  و 

می توانند به کار پرسپولیس بیایند.
بیرانوند به پرســپولیس برگشــته... با 

خرید بیرانوند و سروش موافقید؟
 بیرانونــد دروازه بــان خوبی اســت 
و امیــدوارم با همان شــرایط خوبــی که در 
تیــم ملــی و پرســپولیس داشــت، دوبــاره 
تیــم  در  او  باشــد.  موفــق  پرســپولیس  در 
قبلــی اش زیــاد بــازی نکــرد و تا حــدودی 

از ایــن مســأله آســیب دیــد. ســروش هــم 
بازیکن خوبی اســت که در خــط میانی به 
امیدوارم  البته  می خورد  پرســپولیس  درد 
او هم با آمادگی و شــرایط بدنــی خوب به 

پرسپولیس برگشته باشد.
با نفرات جدید، پرســپولیس در لیگ 

بیست و دوم موفق می شود؟
  یحیی بایــد این فصل موفق شــود 
چون در لیگ بیست و یکم با از دست رفتن 
او  و بحق  ناراحتند  او  از  هواداران  قهرمانی 
را مقصر و عامل اصلی ناکامی در رســیدن 
به ششــمین قهرمانــی متوالــی می دانند. 
قهرمــان  را  پرســپولیس  بایــد  یحیــی 
کنــد. یحیی ایــن فصــل باید تــاش کند تا 
بزرگی  مربیــان  مثــل  جدیــد  رکوردهایــی 
مانند علی پروین و برانکو به ثبت برساند. 
هواداران  دوبــاره  جدید  قهرمانــی  ثبت  با 
پرســپولیس از او راضی می شــوند. هوادار 
پرســپولیس هیچ عنوانی جــز قهرمانی را 
قبول نمی کنند. اگر در لیگ بیســت و دوم 
پرســپولیس قهرمان نشــود، به هیچ وجه 
هــواداران یحیــی را به عنــوان مربــی تیــم 
قبــول نمی کنند. با این خریدهــا هواداران 

فقط قهرمانی می خواهند.

مصاحبه
امیرمحمد قراگزلو     

پست جدید شماره 4 در کنفرانسی با حضور رسانه ها اعلام می شود

محمدی: سید جلال مربیگری را قبول کرده است

 واکنش پرسپولیس 
به بیانیه جدید شهرخودرو:

مخاطب شان 
پرسپولیس نبود، اینطور 
برخورد نمی کردند!

چپ  مدافع  زکی پور  میاد  جذب  تا  پرسپولیس   
انتقال  این  روی  هم  یحیی  و  نداشت  فاصله ای  گل گهر 
این  استقالی  سابقه  با  که  هواداران  فشار  اما  داشت  تأکید 
منتفی  کاً  انتقال  این  شد  باعث  داشتند  مشکل  بازیکن 
آمد  پیش  ملی پوش  نورافکن  امید  بحث  آن  از  بعد  شود. 
پرسپولیس  باشگاه  و  دارد  قرارداد  سپاهان  با  نورافکن  اما 
جذب  و  بازیکن  این  قرارداد  فسخ  مبلغ  پرداخت  به  قادر 
محمد مهدی  چپ  جناح  برای  پرسپولیس  نیست.  او 
با  و  گرفت  خدمت  به  سلیمان  مسجد  نفت  از  را  احمدی 
و  شجاعی  علی  مثل  بازیکنانی  قرارداد  اینکه  به  توجه 
فقط  پرسپولیس  حالا  شد  نخواهد  تمدید  آقایی  سعید 
وحید امیری با تجربه اما مصدوم و احمدی جوان را برای 
دو  همین  با  می خواهد  ظاهراً  و  دارد  اختیار  در  چپ  دفاع 

بازیکن وارد فصل تازه شود.
اعام  مورد  این  در  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 

بعد  فصل  لیگ  دوم  و  اول  هفته  امیری  »وحید  کرده: 
روز  هر  و  است  مصمم  او  برمی گردد.  ایده آل  شرایط  به 
است  بنا  اگر  اینکه  ضمن  می کند.  طی  را  درمانی  مراحل 
که  بازیکنانی  تکلیف  بگیریم  شاخص  بازیکن  پست  هر  در 
جوان های  می شود.  چه  کردند  قهرمان  را  تیم  و  داشتیم 
مستعدی هم داریم که قطعاً گل محمدی به فکر این است 
که  صحبتی  در  گل محمدی  کند.  استفاده  جوانان  این  از  که 
در  امیری  از  بیشتر  دارد  نظر  در  امسال  گفت  داشت  من  با 
محمدمهدی  اینکه  ضمن  کند،  استفاده  چپ  دفاع  پست 

احمدی هم بازیکن جوان و مستعدی است.«
جلو  خط  یک  امیری  وحید  گذشته  فصل  اگر  شاید 
می کرد  بازی  پرسپولیس  برای  چپ  دفاع  در  و  نمی رفت 
این  اینکه  اما  می شد  بهتر  پست  این  در  سرخ ها  شرایط 
دیگر  ماه  دو  یعنی  تازه  فصل  دوم  و  اول  هفته  بازیکن 

شرایط بازی داشته باشد کمی عجیب است.

اتفاقــات  بــه  همچنــان  پرســپولیس  باشــگاه 
ورزشــگاه تبریــز و رأیــی کــه کمیتــه انضباطــی صــادر 
مصاحبــه  در  درویــش  دارد.  شــدید  اعتــراض  کــرد 
ــوادار  ــز ه ــا در تبری ــر م ــه: »مگ ــرش گفت ــی اخی تلویزیون
داشــتیم کــه مــا را از یــک بــازی خانگــی بــا تماشــاگر 
ــن  ــرده، ای ــن ک ــاه توهی ــد عالیش ــد؟! گفتن ــروم کردن مح
را  ســنگ ها  از  یکــی  و  خــورد  ســنگ  تــا  صــد  بازیکــن 
هــم بــه تابلوهــای تبلیغاتــی پرتــاب کــرد. بازیکنــان 
مــا بــه خاطــر چــه عملــی بایــد محــروم شــوند؟ اگــر 
بــرای تابلــو اینقــدر ارزش قائــل هســتید پــس چــرا بــرای 
مــا  تماشــاگران  اگــر  نیســتید؟  قائــل  ارزش  انســان ها 
ــن  ــد ای ــی کردن ــن اعتراض ــتند و کوچکتری ــور داش حض

بــود.« درســت  رأی 
مدیرعامــل  حــالا  کــه  عجیبــی  اتفــاق  امــا 
آن خبــر می دهــد مربــوط بــه مفقــود  از  پرســپولیس 

شــدن پرونــده ایجــاد شــده بعــد از اعتراض پرســپولیس 
بــه رأی صــادر شــده اســت: »مــا یــک نامــه ای بــه کمیتــه 
ــی  ــک مرب ــی ی ــون وقت ــق قان ــه طب ــتیم ک ــتیناف نوش اس
ــد  ــود می توان ــرا می ش ــش اج ــف حکم ــن نص ــا بازیک ی
ــود،  ــق می ش ــم تعلی ــه آن حک ــا اینک ــرد ی ــف بگی تخفی
ــد.  ــم رخ می ده ــی ه ــای قضای ــاق در دادگاه ه ــن اتف ای
بــرای محرومیــت گل محمــدی بــه کمیتــه اســتیناف 
نامــه زدیــم، کمیتــه اســتیناف بــه کمیتــه انضباطــی 
نامــه زد، بعــد متوجــه شــدیم کــه پرونــده گــم شــده 
اســت و در آخــر بــه وزیــر ورزش متوســل شــدیم. ایــن بــد 
ــم.  ــر بگویی ــه وزی ــک ب ــق کوچ ــک ح ــرای ی ــه ب ــت ک اس
یکــی از اعضــای کمیتــه حقوقــی مــا بــا کمیتــه اســتیناف 
موضــوع  ایــن  بــه  کــه  گفتنــد  مــا  بــه  و  کــرد  صحبــت 
ــل از  ــه دو روز قب ــی ک ــرد، در صورت ــم ک ــیدگی خواهی رس

ــتیم.« ــازی داش ــا ب ــدد، م ــیدگی مج ــخ رس تاری

پرسپولیس قید جذب مدافع چپ را زد؟

نه زکی پور، نه نورافکن؛ امیری فیکس، احمدی ذخیره
 اتفاق عجیب درباره اعتراض پرسپولیس به رأی اتفاقات تبریز

بعد از نامه استیناف پرونده گم شد!

سوال و جواب
ناصرقراگزلو     

 خداحافظی نمی کند اما می خواهد مربی باشد

کاپیتان   در نقش مربی – بازیکن پرسپولیس
روز گذشــته مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس در یــک برنامــه تلویزیونی اعــلام کرد در 

جلســه ای که با سیدجلال حسینی خواهند داشــت وضعیت فصل او مشخص می شود اما 

به احتمال زیاد از ایشان در کادر فنی استفاده خواهد شد.

این مسأله در شــرایطی مطرح می شود که چند روز قبل سیدجلال حسینی مؤکداً گفته 

بــود از فوتبال خداحافظی نمی کند و قصد ندارد به تیم دیگری )ملوان( هم برود. این یعنی 

که سیدجلال غیرمستقیم گفته بود دوست دارد در پرسپولیس بماند و بازی کند اما از آن سو 

یحیی گل محمدی دیگر نمی خواهد به کاپیتان 41 ســاله اش میدان دهد و دنبال این اســت 

که خود سیدجلال با حالتی محترمانه کنار برود تا خودش رودرروی هواداران قرار نگیرد.

مشــخص نیست واکنش سیدجلال حســینی به این مسأله چیســت اما گفته می شود 

او قبول کرده عضوی از کادر فنی پرســپولیس باشــد. در عین حال با توجــه به اینکه او قصد 

خداحافظی ندارد هیچ بعید نیست به عنوان بازیکن – مربی فصل را شروع کند. این یعنی 

کــه هر وقت کادر فنی صلاح دید و شــرایط مهیا بود او می تواند بــه میدان هم برود اما خب 

شاید این اتفاق زیاد تکرار نشود.

در عین حال اگر ســیدجلال حســینی با این نقش فصل تازه را آغــاز کند و حتی در یکی 

دو مســابقه هم به میــدان برود احتمالاً خودش بــه این نتیجه خواهد رســید که ادامه دادن 

به عنوان بازیکن به هر قیمتی مناســب شــأن و شــئون او نیســت و بهتر اســت بازی کردن 

را بــرای همیشــه کنــار بگــذارد. یحیی گل محمــدی و درویــش هم با علــم به این مســأله که 

پیشــنهاد حضور در کادر فنی را به شماره 4 تیم شان داده اند و با توجه به اینکه در این شرایط 

حاشیه ای ایجاد نخواهد شــد و شأن کاپیتان حفظ می شود، به تدریج خود سیدجلال به آن 

نقطه خواهد رسید که بهتر است کاملًا از پوزیشن بازیکن خارج شده و یا در کادر فنی باشد یا 

کنار برود. نقطه ای که شاید خیلی نزدیک بوده و تا میانه فصل آینده هم قابل رؤیت باشد.


